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SVĚT: Tato drobná zpráva by neměla uniknout vaší pozornosti. Dne 21. března 2024 došlo k
dohodě mezi Food and Drug Administration (FDA) a právním zástupcem skupiny lékařů,
sestávající mimo jiné z Paula Marika. Dohodu si můžete stáhnout v odkazu v tomto článku.

Výměnou za stažení žaloby ze strany lékařů se FDA zavazuje, že odstraní ze svých oficiálních
materiálů doporučení nepoužívat ivermektin pro léčbu či prevenci COVID-19 a smaže ze svých
sociálních sítí pomlouvačnou kampaň proti ivermektinu, jejíž část jsem pro osvěžení paměti
zkopírovat níže (ještě stále to tam je):

A je to. Po čtyřech letech usilovného lhaní ze strany nejmocnější americké agentury je najednou
po všem. Zpívat se smí a teď mi řekni kde je.

Ono už je totiž jedno. Lživá kampaň proti ivermektinu (a jiným lékům) byla nezbytná, když
farmabyznys a jeho obchodní oddělení (aka FDA) potřebovalo prosadit Emergency Use Authorization
pro experimentální genovou terapii (aka mRNA vakcína).

Kdyby se totiž tehdy nahlas řeklo, že na COVID existuje léčba, byla by EUA ze zákona nemožná.
Takže léčba existovat nesměla. Teď už je to jedno, takže lhát dál se už nevyplatí.

Umřelo pár milionů lidí, protože jim byla systematicky odpírána léčba? Přišly stovky obětavých
doktorů o práci, protože porušovali doporučení FDA? Smazaly sociální sítě stovky tisíc důležitých
příspěvků o tom, jak léčit COVID, protože byly v rozporu s doporučením FDA? No a co. Fujzr má
svých sto miliard a může si koupit deset takových FDA na dalších sto let.

A lidem je všechno jedno. Zatím.
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